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»رحیم سرهنگی« اظهار کرد: رفع موانع سرمایه گذاری و 
فعال شدن طرح های راکد از سیاست های اصلی دولت 
است که در همین راستا به پرونده هایی که مدت طولانی 

بلاتکلیف مانده بودند، ورود کرده ایم.
وی از بررسی بیش از ۲۰ پرونده سرمایه گذاری راکد در 
این جلســه هشت ساعته خبر داد و افزود: حضور خود 

ســرمایه گذاران در این نشســت نقش بسزایی در ارائه 
راهکار برای حل موانع موجود داشت.

مدیرعامــل ســازمان منطقــه آزاد کیــش اضافه کرد: 
دبیرشــورایعالی مناطق آزاد برای رفع مشکلات برخی 
از پرونده ها دســتورات لازم را صادر کرد؛ در خصوص 
برخی از پرونده ها نیز که نیاز به هماهنگی با دیگر نهادها و 

بخش ها وجود داشت، اقدامات لازم انجام شد.
وی بــا تاکید بر اینکه از تمامی ظرفیت های قانونی برای 
رفع موانع ســرمایه گذاری و فعال شدن طرح های راکد 
بهره مند خواهیم شد، گفت: در تلاشیم تا از ظرفیت های 
موجود برای توسعه منطقه نهایت بهره مندی به عمل آید.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش :

از همه  ظرفیت های قانونی برای رفع موانع 
سرمایه گذاری درکیش  استفاده خواهیم کرد   

    اقتصاد کیش -  مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد کیش با بیان اینکه بررســی پرونده های 
سرمایه گذاری راکد در دستور کار قرار دارد، 
گفت: جلسه هشت ساعته بررسی مشکلات 
این پرونده ها با حضور دبیرشورایعالی مناطق 

آزاد و خود سرمایه گذاران برگزار شد.

اقتصاد کیش -   جزیره  کیش از دوم آبان ماه امسال در فضایی به وسعت 1۲ هزار 
و ۲۰۰ متر مربع میزبان نمایشگاه تخصصی و بین المللی فولاد ایران با حضور ۲8۰ 

شرکت داخلی و خارجی، خواهد بود.
به گزارش اقتصاد  کیش، در این نمایشگاه تخصصی که مجری برگزار کننده این 
رویداد اقتصادی"شــرکت بلخ تحت نظارت عالی انجمن آهــن و فولاد ایران" 
می باشد؛ تعداد ۲۰5 غرفه با نقش آفرینی ۲55 شرکت داخلی در کنار ۲5 شرکت 
خارجی از کشوهای "آلمان، انگلیس، فرانسه، ایتالیا، اسپانیا، هند، ترکیه، چین، سوئد، 
یونان و روســیه" جهت معرفی محصولات خود در نمایشگاه بین المللی فولاد، 

شرکت خواهند کرد.
همچنین این رویداد اقتصادی با هدف معرفی محصولات شرکت های مختلف از 
قبیل  فولاد، آهن، ورق، شمش، بیلت، بلوم، اسلب، میلگرد، گندله، تجهیزات خطوط 

تولید، مواد اولیه، فرآورده های دیر گداز، روانسازها و ... برگزار می شود.
این گزارش حاکی است، فولاد مبارکه، فولاد خوزستان، ذوب آهن اصفهان، تهیه و 
تولید مواد معدنی ایران، شرکت فولاد آلیاژی ایران، شرکت ملی فولاد ایران، سنگ 
آهن مرکزی ایران، گروه گسترش سرمایه گذاری بین المللی ارزش، ترانسفورماتور 
کوره آریا، دلتا صنعت شــریف و گروه صنعتی ایران ترانسفو از حامیان برگزاری 

نمایشگاه بین المللی فولاد در جزیره کیش است.
گفتنی اســت در این رویداد اقتصادی، وزارتخانه ها، ســازمان ها و موسسات و یا 
شــرکت های مطرح داخلی و خارجی به ویژه سازمان توسعه و نوسازی معادن و 
صنایع معدنی ایران)ایمیدرو(، فولاد خراســان، فولاد آذربایجان، فولاد هرمزگان، 
مجموعه شرکت های گل گهر، هلدینگ چادرملو، توسعه صنایع و معادن غدیر، 
آهن و فولاد غدیر ایرانیان، آهن و فولاد ارفع، پامیدکو،فولاد میانه، میدکو و ... حضور 

خواهند داشت.
لازم به ذکر است این رویداد اقتصادی از سه شنبه دوم آبان تا پنجشنبه چهارم آبان همه 
روزه از ساعت 17 تا ۲۲ آماده میزبانی از عموم بازدید کنندگان در مرکز نمایشگاه های 

بین المللی کیش خواهد بود.

 جزیره کیش  میزبان  نمایشگاه
 بین المللی فولاد ایران

اقتصاد کیش -     رحیم سرهنگی مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در خصوص 
عرضه هتل های کیش در بورس و تامین مالی از بازار سرمایه گفت : بسیاری از 
هتل ها تلاش میکنند که وارد بورس شــوند، هتل های بسیار بزرگ و مجموعه 
های فاخر یعنی هتل ها و مجتمع های تجاری  درحال حاضر هم در بازار سرمایه 
فعال هستند، حتی یکی از مجتمع های تجاری  جزیره  کیش هم تامین مالی خیلی 

خوبی در بازار سرمایه کرده است  که این اتفاق خوبی است.
وی گفت : اینکه بتوانیم ارتباطی بین بازار سرمایه و فعالیت های حوزه گردشگری 

مانند هتل ، بازار  ، و امثال اینها ایجاد کنیم بسیار خوب است.
وی در خصوص واگذاری شرکت آب و برق کیش گفت : 51 درصد شرکت آب 

و برق کیش در جریان خصوصی سازی واگذار شد.
وی افزود: با صحبت ها و اســتدلال هایی که شــده و به واسطه اینکه زیرساخت 
این مجموعه تولید برق و آب منطقه است، سازمان خصوصی سازی این شرکت 
را از لیست واگذاری ها خارج و جزء گروه 3 اعلام کرد. یعنی علاوه بر اینکه آن 
49 درصد سهم خودمان را لازم نیست بفروشیم ، بلکه 51 درصدبانک شهر هم  
می تواند به سازمان منطقه آزاد کیش فروخته شود. وی افزود: ما علاقه مند هستیم 

با یک قیمتمنصفانه ای که کارشناسی می شود، این شرکت را خریداری کنیم.
وی گفت : قیمت ها باید منطقی باشد چرا که بانک شهر هم در این سال ها سرمایه 

گذاری کرده و باید به عنوان بخش خصوصی منتفع شود.
سرهنگی در خصوص راه اندازی بورس بین الملل گفت : راه اندازی بورس بین 
الملل را با یک مجموعه و با چند محصول شروع  کردیم و همچنان پیگیر هستیم 

که بتوانیم این بورس را راه اندازی کنیم.
 وی گفت : در رویداد کیش اینوکس فرصت مناســبی اســت که یک بار برای 
همیشه زوایای این موضوع را روشن کنیم و در مورد  عملیاتی شدن آن می توانیم 

سریعتر گام برداریم.

سازمان منطقه آزاد کیش خریدار 
آب و برق کیش است 

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش:

اقتصاد کیش -    کارشــناس مشارکت های آموزش و پرورش کیش از برگزاری 
آزمون توانمند سازی معلمان و مدیران مدارس غیردولتی خبر داد.

به گزارش اقتصاد کیش عارفه خادم لو گفت: آزمون توانمندسازی با حضور بیش 
از 13۰ معلم، مدیر و موســس مدارس غیردولتی همزمان با مناطق سراســر استان 

هرمزگان برگزار شد.
وی افزود: این آزمون با هدف ارتقای کیفیت بخشی به برنامه های آموزشی و تربیتی 

در مدارس غیردولتی و انجام تحقق سند تحول بنیادین برگزار شد.
خادم لو با اشاره به اهمیت برگزاری دوره توانمندسازی، افزود: فرهنگیان مدارس 
غیر دولتی پس از گذراندن ساعات آموزشی و برگزاری آزمون، گواهینامه صلاحیت 

حرفه ای را از دانشگاه فرهنگیان دریافت می کنند.
وی گفت: افرادی که موفق به کسب نمره قبولی در این آزمون نشوند امکان تدریس 

یا فعالیت در مدارس غیردولتی را نخواهند داشت.
آزمون توانمند سازی معلمان و مدیران مدارس غیردولتی در دبستان دخترانه دوره 

اول کوثر کیش برگزار شد.

برگزاری آزمون توانمندسازی 
کارکنان مدارس غیردولتی کیش 
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اقتصاد کیش -  مشاور و سرپرست اداره کل حوزه مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
کیش منصوب شد .

 به گزارش اقتصاد کیش رحیم سرهنگی  مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش طی  
حکمی "رضا شکوهی" را به سمت مشاور و سرپرست اداره کل حوزه مدیرعامل 

سازمان منطقه آزاد کیش منصوب کرد.

"رضا شکوهی" سرپرست اداره کل حوزه 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش شد

با حکم مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش؛

اقتصاد کیش -    جواد نکونام پس از پیروزی اســتقلال مقابل هوادار در نشســت 
خبری گفت: این برد را به هوادارانمان تبریک می گویم. این برد قطعاً برای آنهاست. 
برای هواداران خانم و آقایانی که در ورزشگاه بودند. فوتبال با تماشاگر را ما دیدیم 
و لذت بردیم. این برد و 3 امتیاز مبارک هواداران و از طرف خودم و بازیکنان از آنها 
تشکر می کنم. حضور آنها باعث شد تا وظیفه خودمان را به نحو احسن اجرا کنیم. 

وی در رابطه با خروج استقلال از تهران و آیا اینکه همچنان آبی ها در آزادی میزبانی 
می کنند، اظهار داشت: این مسائل را من اطلاعی ندارم ولی صحبت خودم را انجام 
می دهم. از مسئولان ورزشگاه آزادی تشکر می کنم، واقعا کیفیت زمین خوب بود. 
اینکــه چه اتفاقاتــی در این مدت رخ داده بود را نمی دانم. بازیکنان هم از وضعیت 
زمین راضی بودند. این نگهداری فوق العاده بود ولی ما از تهران بیرون برویم به نفع 
تیم های دیگر است. چرا ما نباید از هوادارمان استفاده کنیم. ورزشگاه در تهران به ما 
معرفی کنند و مشکلی نیست و ما در آنجا بازی می کنیم ولی اگر ورزشگاه نداریم،  
ما صبر می کنیم تا در نیم فصل به خاطر بازی های تیم ملی، از این وقفه استفاده کنند.

نکونام ادامه داد: اینکه ما ورزشگاه نداریم، ضررش را بخواهد استقلال بدهد کاملاً کار 
اشتباهی است. ما کاملاً می خواهیم از میزبانی خودمان استفاده کنیم. ما فقط در تهران 
مسابقه می دهیم و مثل تیم های سپاهان و فولاد نیستیم  که در ورزشگاه اختصاصی 
خود تمرین می کنند. اگر قرار باشــد این را هم از ما بگیرند، دیگر دســتانمان را بالا 

می بریم و می گوییم ما نمی خواهیم جام بگیریم.

بعنوان میزبان فقط در تهران
 بازی می کنیم 

سرمربی استقلال تهران:

اقتصاد کیش -     مدیرعامل باشگاه  ورزشی استقلال 
تهــران  برای برگزاری دیدارهــای خانگی این تیم از 

امکانات ورزشی جزیره کیش بازدید کرد.
به گزارش خبرنگار   اقتصاد کیش ، علی خطیر مدیرعامل 
باشگاه  ورزشی استقلال  تهران جهت بررسی شرایط 
میزبانی جزیره کیش از بازی های اســتقلال وارد  این 
جزیره شــد و از امکانات ورزشگاه المپیک  کیش که 
اخیرا به صورت کامل بازسازی شده و شرایط رختکن 

این ورزشگاه دیدن کرد.
در بازدید مدیرعامل باشــگاه ورزشی استقلال تهران  
از ورزشــگاه المپیک کیش ،  مهندس پورزادی معاون 
عمرانی و زیر بنایی  سازمان منطقه آزاد کیش، نظرپور 
مدیر عامل شــرکت عمران ، آ ب و خدمات کیش  و 
ابراهیم  پور مدیر عامل شرکت سرمایه گذاری و توسعه 

کیش حضور داشتند.

بررسی امکانات  ورزشگاه المپیک  کیش
 توسط مدیر عامل باشگاه  ورزشی  استقلال تهران 

اقتصاد کیش -     مدیر فرودگاه آبادان گفت: 4 پرواز هفتگی جدید در مسیر آبادان 
به کیش و بالعکس با شرکت هواپیمایی پارس ایر برقرار خواهد شد.

به گزارش اقتصاد  کیش، جواد شمالی نژاد گفت: 4 پرواز هفتگی جدید در مسیر 
آبادان به کیش از دوم آبان، برقرار خواهد شد.

وی افزود پرواز ها هر هفته روز های شنبه و سه شنبه انجام می شود.

برقراری ۴ پرواز هفتگی در مسیر 
آبادان به کیش

اقتصــاد کیش -     مدیرعامل باشــگاه آلومینیوم اراک 
توضیحاتی را در خصوص محل برگزاری بازی با استقلال 

ارائه کرد.
محمد رجائیان در خصوص شرایط تیم آلومینیوم اراک، 
اظهار داشــت: به یاری خدا شرایط بد نیست. با توجه به 
بودجه ای که داشتیم و سقفی که تعیین شد، تاکنون بد نتیجه 
نگرفته ایــم و به نظرم فوتبال خوبی هم ارائه می دهیم. با 
توجه به جوانگرایی که انجام شــده، میانگین سنی ما به 
حدود ۲4 سال رسیده و جزو تیم های جوان لیگ هستیم. 
با اینکه تغییرات زیادی داشتیم اما روی این تیم خوب کار 

شده و راضی هستم.
مدیرعامــل آلومینیوم اراک در مورد بازی این هفته مقابل 
اســتقلال که علیرغم تمام مشکلات و حواشی جایگاه 
خودش را بین مدعیان حفظ کرده، گفت: استقلال همیشه 
تیمی بزرگ اســت. این تیم در اگر جنازه اش روی زمین 
باشد هم استقلال است. همچنان که پرسپولیس این شرایط 
را دارد. ایندو تیم هرچه قدر هم حاشــیه داشــته باشند، 

اسمشان بزرگ است و خطر آفرین هستند. 
رجائیان در خصوص محل میزبانی استقلال از آلومینیوم و 
اینکه در ابتدا پیشنهاد جابه جایی میزبانی برای بازی رفت 

ارائه شده، گفت: سازمان لیگ که با تغییر میزبانی و مهمانی 
تیم ها موافقت نمی کند. ســاختار قرعه کشی لیگ به هم 
می خورد. در واقع این مساله فقط مربوط به ما و استقلال 
نیســت. بقیه تیم ها هم دچار خسران یا فایده می شوند. 

بنابراین این موضوع کاملا منتفی است.
وی افزود: علی خطیــر به جزیره کیش رفته و بازدیدی 
داشــته اســت . ما هم فصل گذشته برای بحث حرفه ای 
سازی خودمان بازدید کردیم. استادیوم این جزیره، شرایط 
مطلوب و اســتانداردی برای برگزاری مسابقه دارد. فقط 
بحث گیت های بلیت فروشــی قرار بود به نحوی حل و 
فصل شــود ولی الان براساس شنیده هایم، ماجرا بر این 
منوال اســت که بازی در تهران برگزار شــود تا هواداران 

استقلال و ما بتوانند به ورزشگاه بیایند.
مدیرعامل آلومینیوم در مورد مصاحبه چند روز قبلش که 
اعلام کرده بود شــنیده قرار است بازی در کیش برگزار 
شود، گفت: که بازی در تهران برگزار شود، گفت: مصاحبه 
قبلی ام بر اساس مستنداتی بود از باشگاه استقلال و سازمان 
لیگ به دســتم رسیده بود اما براساس چیزی الان می بینم 
اینطور نیست. هر تیمی که می خواهد استادیوم محل بازی 
اش  را عوض کند، باید 15 روز قبل به حریف اعلام کند. 
برای رزرو هتل و تهیه بلیت هواپیما فکر نمی کنم کمتر از 
15 روز وقت لازم داشته باشم. الان با این شرایط در واقع 
مســافر روز آخر می شویم. امروز که هیچ اتفاقی نیفتاده، 
اما اگر  بگویند در جزیره کیش برگزار می شود، امکانش 

خیلی سخت است.

میزبانی استقلال در کیش باید زودتر اعلام می شد
مدیر عامل باشگاه آلومینیم اراک:

مدرسه فوتبال اتحاد سفین

(با مجوز رسمی از هیئت فوتبال ییش) 

پرافتخارتررن مدرسه فوتبال جزرره در رده پایه  (۱۸-۵سال) 

قهرمان سه دوره پیاپی مسابقات دررده پایه 

حضور در جام حذفی یشور در رده بزرگسالان 

دارای یادری بومی، مجرب و با سابقه 

ما یک خانواده هستیم 

 
ِ
هدف ما، پرورش و پیشرفت

آینده ی ورزشی فرزندان شماست 

میرمهنا . زمین های چمن مصنوعی میرمهنا . جنب سالن مممناستیک  

09124970543    خانم سالمی 
09162364868    حســــن پــور  
09374074909    تـــقــی پــــور 


